
 
 
Protokoll – Årsmöte Mölle Tennisklubb    
 
Tid och plats: 23 juli, 2023, klockan 14:00, Mölle Tennisklubb 
 
Närvarande:  
Pernilla Putnik, Michael Liversedge, Helena Wiseman, Erik Julin, Martin Rodhe, Raoul 
Kennedy, Jeannette Broström, Carl Johan Nordblom, Björn Gudmundson, Otto Ankarcrona, 
Ann Lundborg 
 
 

1. Röstlängd fastställdes till 11 personer. 
 

2. Till mötets ordförande valdes Pernilla Putnik och till sekreterare valdes Helena 
Wiseman. 
 

3. Till mötets protokolljusterare samt rösträknare valdes Michael Liversedge . 
 

4. Deltagarna fastställde att mötet hade utlysts på rätt sätt och i god tid. Information 
med kallelse har mejlats ut till samtliga medlemmar. Inbjudan har även lämnats via 
sociala medier som hemsidan, Instagram och Facebook, samt påminnelse. Inbjudan 
har också fästs upp på klubbhuset. 
 

5. Mötet fastställde föredragningslistan samt tillkommande övriga frågor. 
 

6. Mötet godkände styrelsens årsberättelse för senaste verksamhetsåret (2022). 
 

7. Mötet godkände styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för 
det senaste räkenskapsåret (2022). 

 
8. Mötet godkände revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det 

senaste verksamhets/räkenskapsåret (2022). Godkännande lämnades av Björn 
Wallentin. 
 

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 

10. Mötet beslutade oförändrade medlemsavgifter samt spelavgifter för år 2024. 
Medlemskap 2024: Senior 200kr, Junior 100kr, Ständig medlem 5000kr.                                                           
Bokning av bana: Junior 80kr, Övriga medlemmar 120kr, Tillfälliga besökare 200kr. 
 

11. Mötet beslutade att delegera verksamhetsplan samt behandling av budget för det 
kommande verksamhets/räkenskapsåret (2024) till styrelsen. 
 



 
12. Inga inkomna förslag från medlemmarna eller styrelsen. 

 
13. Val 

a. Mötet godkände omval av Pernilla Putnik  
b. Övriga ledamöter i styrelsen godkändes för omval. Ledamot Frida Rodhe samt 

Peter Hallberg valde att avgå. 
c. Mötet godkände förslag på ny ledamot Anders Hallberg 
d. Mötet godkände omval av revisor Jeanette Broström.  

 
14. Övriga frågor 

 
a. Årsmötet diskuterade frågan om ommålning av klubbhuset och val av kulör. 

Frågan har diskuterats under sommaren med olika förslag presenterade och 
diskussioner med föreningens medlemmar. Styrelsen fick årsmötets mandat 
att gå vidare med att ta fram en ny kulör och vidta erforderliga åtgärder 
(bygglov). Inlägg gällande husfärg inkom från Lea Gram. Förslag överlämnades 
i form av A4 med information samt bildförslag. Styrelsen tar till sig inlägg. 
Noteras att en Tomas Ransby finns i närheten (bor i Nyhamnsläge) om vill ha 
inspel av antikvarie. Tankarna går i gammaldags romantisk klassiskt 20 tal, 
varma toner som känns som ett med naturen. Det skall harmonisera med 
området och miljön. 
 

b. Fråga gällande behov av fortsatt medlemskap i förbundet. Kostsamt (ca 
31000kr/år) och utav en juniors medlemskap på 100kr går 70kr till förbundet. 
De flesta utav MTKs medlemmar är även medlemmar på hemmaort och 
stöttar på så sätt redan förbundet. Även Arilds TK går på samma spår, att säga 
upp detta medlemskap då man ingenting ”får” för medlemskapet. Styrelsen 
undersöker vad som står i stadgarna ang detta. Vad innefattar den 
försäkringen som ingår i förbundets medlemskap? Måste extra/ny försäkring 
tecknas? Förbundet har inga krav på att Mölle TK skall ha aktivt medlemskap. 

 
c. Styrelsen beslutar att gå igenom och se över stadgarna.  

 
 
Ordföranden förklarar mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Protokoll justerare   Ordförande 
Michel Liversedge   Pernilla Putnik 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


